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Bäste radiovän – medlem i Södertörns Radioamatörer!

Oktober var en händelserik månad. Det ”största” för vår del var Prylmarknaden som hölls den 28e i Fredrika 

Bremergymnasiets lokaler i Haninge. Jag skrev om det på vår site, länk: 

https://www.sk0qo.se/jo3/index.php/senaste/nyheter/3468-lyckad-prylmarknad-i-haninge-den-28-oktober-

2023 Det var väldigt roligt. Samtidigt krävs det mycket förarbete och en god insats av funktionärer dagen 

innan, samma dag och ett par dagar efteråt. 

Att ha en YL- bar är mycket viktigt för oss. Den är en mötespunkt för många som vill komma och träffa 

vänner och prata. Jag vill än en gång tacka er som jobbade med detta med Yvonne  SA0YLY i spetsen. Ni 

gjorde att jättebra jobb! 

Veckan innan var full med förberedelser och koll av att allt var i sin ordning. Vi träffade vaktmästaren på 

skolan på måndagen och gick igenom förberedelserna som behövde göras. Eftersom vi skött oss året innan 

var vi väldigt välkomna tillbaka. Det kändes fint.

Dagen efter evenemanget var vi ganska trötta och pustade ut lite. Vår kassör Kalle, .NUE, jobbade med att 

sammanställa det ekonomiska resultatet. Det är ganska komplext i och med alla SWISH- transaktioner. 

Tidigare var det mest kontanter man räknade ihop. Nu är det både det och Swihen till vårt plusgiro.

Vår satsning på att minska kontanterna gav ett gott resultat. 

Tack alla som hjälpte oss före, under och efter prylmarknaden! Utan er hade det inte blivit något!

Om ett halvår börjar vi förberedelserna för nästa prylmarknad. 

Sen hade vi JOTA/ JOTI tillsammans med Västerhaninge Sjöscoutkår den 21 oktober. Det var också lyckat. 

Jag krev en artikel på hemsidan: https://www.sk0qo.se/jo3/index.php/senaste/nyheter/3463-jota-joti-hos-

sk0qo-pa-galo-21-oktober-2023 Dagen gick fort och det såg ut som om alla hade roligt. Det var lyckat med 

både inomhus- och utomhusaktiviteter. Vädret var typiskt höstväder, men som vanligt är det rätt kläder som 

gör att det blir bra. Jag hoppas vi kan göra om detta nästa år. Vi hade lite enkel uppföljning efteråt och det 

finns en del förbättringar vi kan göra. Vi kan säkert ha fler aktiviteter och ett mera tydligt körschema för 

dagen.

Nästa arrangemang med ungdomar är YOTA Youngsters On The Air i december. Se https://www.ham-

yota.com/ för mera info. Man hade ett läger i Ungern i augusti och det var tal om att man skulle deltaga från 

Sveriges sida men vad jag vet blev det inte så. December är YOTA- month. Vi var aktiva förra året, se länk: 

https://www.sk0qo.se/jo3/index.php/senaste/nyheter/3159-youngsters-on-the-air-amatorradio-for-ungdomar-

i-december och https://www.sk0qo.se/jo3/index.php/senaste/nyheter/3171-sk8yota-hos-sodra 

Vi planerar att vara aktiva i år också. Vi har inte bestämt dag ännu men hör gärna av dig till oss om du vill 

vara med så hittar vi den dag som passar så många som möjligt. Alla är jättevälkomna!

November blir väl lite en mellanmånad. Det är inte så mycket planerat. Onsdagsträffarna pågår som vanligt. 

Många kommer till klubbstugan för att träffas, köra radio eller bygga ett eller annat. Vi har fått igång rotorn i 

Versatower 1 så alla rotorer fungerar nu. 

Sen har vi söndagsringen på 3633 kHz kl 10.00 samt bullen och eftersnack på vår repeater R3x kl 20.30 

samma dag.

Jag har uppdaterat informationen om SK0QO på QRZ.com, så där kan ni se vad radioamatörer jorden runt 

får veta om oss då de söker information.

I december hoppas jag vi kan ha en julavslutning. Den här gången får vi göra på annat sätt och träffas 

någonstans där de serverar julbord kommersiellt. Vi undersöker var det kan vara och återkommer då vi hittat 

något.

Det var allt just nu. Jag önskar dig allt gott och hoppas vi hörs och ses!

Bästa 73s de

Stefan, SM0ASB


